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§1 Mötets öppnande

Mötet öppnas 17.31 av Fysikteknologsektionens talman Oskar Jonsson.

§2 Mötets behörighet och beslutsförighet

Talman Oskar Jonsson understryker att mötet är utlyst korrekt och i tid i enlighet med stadgan.

Sektionsmötet beslutar

att anse mötet behörigt och beslutför enligt stadgarna.

§3 Val av 2 justerare tillika rösträknare

Nils Backlund och Mikael Eriksson nominerar sig själva.

Sektionsmötet beslutar

att välja Nils Backlund och Mikael Eriksson till justerare tillika rösträknare.

§4 Val av mötessekreterare

Elin Gustafsson nominerar sig själv.

Sektionsmötet beslutar

att välja Elin Gustafsson till mötessekreterare.

§5 Fastställande av föredragningslista

Det är den slutgiltiga föredragningslistan som är publicerad. Talman Oskar Jonsson yrkar på att lägga till
personinval för Växteriet (1-3 ledamöter) som §16.e.

Sektionsmötet beslutar

att att lägga till punkt §16.e personinval Växteriet i föredragningslistan.
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§6 Antagande av mötesordning

Tidigare talman Kelmend Muriqi har lagt förslag på mötesordning i enlighet med punkt 5.3.1 i reglementet.
Oskar Jonsson meddelar att tidigare talman gjort ändringar för att förbättra mötesordningen jämfört med förra
årets.

Sektionsmötet beslutar

att anta den nya mötesordningen.

§7 Adjungeringar

Inga adjungeringar föreligger.

§8 Föregående mötesprotokoll

Talman Oskar Jonsson meddelar att det föregående protokollet justerades och anslogs i tid i enlighet med
stadgan.

Sektionsmötet beslutar

att lägga det föregående protokollet till handlingarna.

§9 Uppföljning av beslut

Det föreligger inga uppföljningar.

§10 Fastställande av beslut

§10a Avsägelser
Sektionsmötet beslutar

att fastställa sektionsstyrelsens beslut att entlediga:

• Anton Nordbeck som Veckobladerist i SNF
• Filip Björnåsen som Revisor
• Samuel Andersson som Matansvarig i SNF
• Nils Hellqvist som Fanbärare
• Minna Nikolic som Veckobladerist i SNF
• Thomas Arthursson från Blodgruppen

§10b Fyllnadsval
Sektionsmötet beslutar

att fastställa sektionsstyrelsens beslut att välja:

• Linda Gao som Mastermottagningsansvarig
• Nils Backlund som Revisor
• Minna Nikolic som Veckobladerist i SNF
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• Linda Gao till Valberedningen
• John Ekensten som Ledamot i JämF
• Max Yousufi Rahimi som Ledamot i JämF

§10c Godkännande av ledamöter till programråd
Sektionsstyrelsen förklarar vad ledamöter i programrådet gör.

Sektionsmötet beslutar

att fastställa Sektionsstyrelsens beslut:

• välja Elin Ekstedt och Pontus Lindgren till F:s programråd.
• välja Jakob Fredby och Nils Grimbeck till TM:s programråd.

§11 Meddelanden

§11a Kårledningen
Sina presenterar sig. Hon tar hand om alla arbetsmarknadsmässor samt projektleder Charmmässan. Hon pre-
senterar den nya kårledningen och vad de jobbar med. Om man har en fråga till kårledningen så går man till
deras kontor som ligger under kyrkan i kårhuset. Det går också att läsa mer på deras hemsida. Kårappen är
fortsatt under utveckling och de har anställt en person som nu jobbar på heltid med den. Iår firar kåren 120
års-jubileum och under LV2 i LP2 kommer det vara en jubileumsvecka.

§11b Sektionsstyrelsen
Sektionsstyrelsen presenterar sig och berättar vad de gör. Marcus berättar att det är totalförbjudet att ha eller
ta med alkohol in i korridoren bakom Focus.

§11c Programansvarig
Ingen Programansvarig är närvarande.

§11d Talmanspresidiet
Vice talman, Axel Flordal, redogör för vad mötesordningen innebär rent praktiskt för mötesdeltagarna.

§11e Focumateriet
De börjar med att dela ut hattar till talmanspresidiet. De meddelar vilka de är och visar sina nya kondomtryck.
Fredrik Frones visar safe6lv6 fast i LV5. Nils Nerpin fortsätter med en fin presentation och berättar att de ska
ha quiz nästa vecka. Lucas inleder en auktion av kalsonger, efter en intensiv budgivning går kalsongerna för 450
kronor.

§12 Verksamhets- och revisionsberättelser

§12a FnollK 22

§12a i Revisionsberättelse

Revisor Filip Bergqvist meddelar att han har granskat FnollKs 22s årslut och tycker det ser bra ut. Han tillstryker
att FnollK 22, Felix Hörnfeldt och Marcus Johannson, bör bli ansvarsbefriade.
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Sektionsmötet beslutar

att Att lägga revisionsberättelsen till handlingarna.

§12a ii Ansvarsfrihet

Sektionsmötet beslutar

att att ansvarsbefria Marcus Johansson och Felix Hörnfeldt för det gångna räkenskapsåret.

§12b F6 22/23

§12b i Revisionsberättelse

Revisor Carin Lundqvist meddelar att hon granskat bokslutet för F6 22/23 där det är Axel Flordal och Sanna
Berntsson som har ansvar för räkenskapshandlingarna. Allt har skett i sin ordning och de bör bli ansvarsbefriade.

Sektionsmötet beslutar

att att lägga revisionsberättelsen till handlingarna.

§12b ii Ansvarsfrihet

Hedvig undestryker att det hade varit kul att inte ansvarsbefria Axel eftersom han är redo med bubbelflaskan.

Sektionsmötet beslutar

att Att ansvarsbefria Axel Flordal och Sanna Berntsson för det gångna räkenskapsåret.

§12c FARM 23

§12c i Revisionsberättelse

Revisor Erik Brusewitz säger att de är godkända och att de gjorde ett king jobb.

Sektionsmötet beslutar

att att lägga revisionsberättelse till handlingarna.

§12c ii Ansvarsfrihet

Sektionsmötet beslutar

att att ansvarsbefria Albin Bertebo och Filippa Hultin för det gångna räkenskapsåret.

§12d FnollK 23

§12d i Revisionsberättelse

Revisor Erik Brusewitz säger att de gjorde ett väldigt bra jobb och är värdiga att bli ansvarsbefriade. Efter en
fråga från Oskar Jonsson tillägger han att även dessa gjorde ett king jobb.

Sektionsmötet beslutar

att att lägga revisionsberättelse till handlingarna.
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§12d ii Ansvarsfrihet

Sektionsmötet beslutar

att Att ansvarsbefria Viktor Arvidsson och Wilhelm Thoresson för det gångna räkenskapsåret.

§13 Verksamhetsplaner och budget

§13a Sektionsstyrelsen 24/25

§13a i Verksamhetsplan

Ordförande Alexander berättar om sektionsstyrelsens verksamhetsplan. Deras huvudmål är följande: att byta
kommunikationskanal från Facebook; att göra det lättare att arrangera på sektionen samt att stötta arrangörer.
I snart tre år har expansion av Focus varit ett mål, i år är detta också ett mål. De kommer även att jobba
med att utvärdera sektionsstyrelsen och vill föreslå en annan uppbyggnad för styrelsen till nästa år. De kommer
även samla in ett åsiktsprogram likt kårens för att på ett bättre sätt kunna representera sektionsmedlemmarnas
åsikter i de forum där de för sektionens talan.

Sektionsmötet beslutar

att Att godkänna styrelsens verksamhetsplan.

§13a ii Budget

Sektionens kassör Elias Rangert presenterar budgeten. Den största skillnaden är att F6 och DP i år får en
startsumma istället för att behöva ta ett lån som de tidigare gjort. Även Balngt har fått en egen post så att de
inte behöver äska pengar när de ska ha baler. Han visar ett dokument där ändringarna förklaras. Örnen frågar om
det finns en specifik budgetpost för Hilbert, det finns det och det läggs pengar på. Privata sektionsmedlemmars
äskningar ligger under sektionspott.

Sektionsmötet beslutar

att Att godkänna budgeten.

§13a iii Överskottsdisponering

Förra årets bokföring är inte klar, det verkar som att vi gått pluss och Elias Rangert tycker överskottet ska
sparas så att det kan användas när det behövs.

Sektionsmötet beslutar

att fastställa sektionens överskottsdisponering enligt Elias Rangert förslag.

§13b SNF 24/25

§13b i Verksamhetsplan

SNF 24/25 presenterar sin verksamhetsplan, den består av tre huvudpunkter. Det har skett en stor ändring i
TM 1 som de ska hålla extra koll på i år. De ska hålla pluggkvällar för att hålla pluggmotivationen uppe samt
bistå sektionsstyrelsen i utvecklingen av åsiktsprogrammet.

Sektionsmötet beslutar

att godkänna SNF 24/25s verksamhetsplan.
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§14 Propositioner

§14a Expansion av Focus
Marcus Johansson presenterar propositionen. Sektionen ska någon gång få Hilbert och planen är att samla in
sektionens åsikter om vad detta rum ska användas till och se ut. Detta så att när vi får Hilbert kan vi köpa in
och göra klart det snabbt. För detta vill styrelsen ha en arbetsgrupp som ska bestå av rustmästaren och händig
i DP, vice och kassör i sektionsstyrelsen. Det finns i nuläget ingen konkret tidsplan men arbetsgruppen ska vara
klara till dess att vi får Hilbert.

Sektionsmötet beslutar

att anta propositionen med ändringsyrkandet att händig, Mattis Kasemo ska vara med i gruppen istället för
ordförande, Viktor Rolf.

att välja in de andra tre ledamöterna nu.

§14a i Inval av tre ledamöter till arbetsgruppen

• Alexandra Jernestedt
Alex är 22 år gammal, f21, har körkort och tycker det är kul att planera utrymmen. Hon anser att det är
viktigt att alla har en plats på Focus och alla känner sig nöjda med resultatet. Hon hade gärna skapat en
liten mer avskild del med mer soffor och fotöljer där man kan ha växter och det blir mer chill.

• Fredrik Frones
Fredrik, 24 år gammal, går tredje året på F, vill att Hilbert ska bli en del där man kan slappna av och
spela spel och att resten av Focus blir en del där man kan plugga. vill att Hilbert blir som fortsättning av
mittendelen och att bardelen blir en spelhörna.

• Mikael Ersiksson
Han är 25 år går tm20 och har körkort. Skulle få Hilbert för två år sedan när han satt i styret och då
jobbade han mycket med att samla in idéer och det är hans dröm att se Hilbert bli vårt. Han vill fortsätta
med arbetet han påbörjade då. De ville då göra lokalen mysigare. Han är sugen på att göra antingen
Hilbert eller Bardelen till en chilldel.

• Simon Eriksson
Simon är 21 år gammal, har körkort och går F. Satt rustmästare förra året och skulle då fått Hilbert och
han anser att han har erfarenheter som gruppen behöver. Dessutom tillbringar han mycket tid på Focus.
Han har olika tankar om vad som ska ske med Hilbert, just nu lutar han mot att det ska bli en pluggdel
och att flipperspel ska stå kvar där de är nu.

Sektionsmötet beslutar

att välja in Mikael Eriksson, Simon Eriksson, Alexandra Jernestedt i arbetsgruppen.

§14b Utvärdering av Sektionsmöten
Alexander berättar om propositionen kring sektionsmöten. Söktrycket på föreningar har ökat och det är ofta
fler sökande än poster. Styrelsen vill därför se en förbättring av dessa inval så det blir så bra som möjligt. De
vill tillsätta en arbetsgrupp på 4-7 personer, där talmanspresidiet upptar två platser och sektionsmedlemmar
övriga. Arbetsgruppen ska därför se över hur sektionsmöten kan kortas ner och göra invalen till föreningar och
funktionärsposter bättre.

Sektionsmötet beslutar

att godkänna propositionen i sin helhet.
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§14b i Tillsättande av arbetsgrupp

• Felix Dahlström
Felix är 20 år gammal, går tm22 och har körkort. Han tycker frågan är viktig och att han kan bidra mycket
till detta ämne. Han ser utveckling av inval då dessa just nu är orättvisa, en 30 sekunders intervju är inte
tillräckligt för att hitta de bästa kandidaterna. Han ser att man kan ha en liten valberedningsprocess där
alla kan få en ärlig chans att söka.

Sektionsmötet beslutar

att välja in Felix Dahlström i arbetsgruppen

De övriga platserna i arbetsgruppen vakantsätts och kan sökas på ett framtida styrelsemöte.

Sektionsmötet beslutar

att mötet ajourneras i 60 minuter för matpaus.

att ajournera mötet i ytterligare 20 minuter.

§14c Miljö- och Hållbarhetspolicy
Alexander presenterar propositionen, I nuläget är policyn svårtolkad och styrelsen vill göra den tydligare med
denna proposition.
Det uttrycks att mycket makt går till styret gällande frågan. Marcus tillägger att styret redan nu har tolknings-
rätt av policyn så det ger inte mer makt. Styret tycker att lättillgängligt innebär att man kollar på två ställen
för en specifik produkt. Alexander förtydligar vad styrelsen vill med ändringarna. Victor Enevold påpekar att
när man är på snabbgross så är det ofta snabba ryck och undrar vem man då ska ringa. Alexander svarar med
att det räcker med en styrelseledamot. Styrelsen funderar även på att göra ett dokument med riktlinjer som gör
det lättare att följa policyn. Det tas upp ett exempel om riven ost som påstås ta väldigt lång tid, Nils Backlund
upplyser om att det inte tar fyra timmar samt att sektionen har en matberedare som gör det lätt.

Sektionsmötet beslutar

att godkänna styrelsens proposition i sin helthet.

§15 Motioner

§15a ”Motion om klimatneutral sektion”
Nils Backlund presenterar sin motion. Han vill att vi gör vår livsstil så klimatsmart som möjligt. Vi är en av
Chalmers största sektioner och kan därför även påverka andra sektioner att följa efter. Han säger att vi har vår
miljö och hållbarhetspolicy som hjälper oss göra smarta val men vi har relativt dåligt koll på vart våra utsläpp
ligger. Han tror detta kan ändras om vi lägger ner lite tid på att undersöka detta. Hans förslag är att skapa en
arbetsgrupp som kan göra en plan för hur vi ska bli klimatneutrala. Han tycker 2028 är ett rimligt år att vara
klimatneutrala. Hans yrkande är därför att skapa en arbetsgrupp som ska utvärdera hurvida sektionen kan bli
klimatneutral. Arbetsgruppen skulle bestå av 6 personer med minst en från årskurs 1.
Det ifrågasätts hur räkningen på vår miljöpåverkan ska gå till, detta anser Nils att arbetsgruppen kommer lösa
samt att det finns standarder för klimatneutralitet som man kan följa. Jacob Sjöblom kommenterar att våra
arrangemang ofta bjuder på mat och att det är svårt att göra klimatneutral mat. Nils svarar att det är sånt
här som arbetsgruppen ska jobba med. Det frågas vad som ska ändras till 2028 för att vi ska bli klimatneutrala.
Nils svarar att dra ner sådant som släpper ut mycket, minska köttprodukter och kolla att saker som köps in är
bra för miljön. Nils tycker det är kul om vi har ett mål då vi faktiskt jobbar för någonting. Alexandra yrkar på
att arbetsgruppen isåfall ska presentera sitt arbete på nästa möte. Nils tror att mer tid behövs på att kunna
komma fram till en plan. Det påpekas att det är bra att ha en plan innan vi sätter ett mål.
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Styret läser upp sitt motionssvar. Nils Backlund tycker att det är rimligt. Flera påpekar att det är bättre att
göra en utvärdering först och sedan bestämma ett mål. Nils tror att 2028 är ett rimligt mål och har gjort en
överslagsräkning på det. Fredrik Frones anser att det är orättvist att sex personer ska avgöra hur hela sektionen
ska se ut i framtiden. Det upplyses om att det gruppen kommer fram till måste sedan godtas på ett sektionsmöte.
Sean Berglund tycker att det ska förtydligas om målet med gruppen är att se när vi kan bli klimatneutrala eller
om det är hur vi kan bli klimatneutrala till 2028. Det läggs ett yrkande på att godkänna styrelsens förslag med
tillägg att de i LP 2 även ska ha ett mål för när sektionen kan bli klimatneutrala. Motionären påpekar igen att
han gillar styrelsens förslag.

Sektionsmötet beslutar

att Godkänna styrets motionssvar med ändringsyrkandet att arbetsgruppen ska ge förslag på när vi kan bli
klimatneutrala på sektionsmötet i LP 2.

§15b Motion om ”MAO ska det vara!”
Motionsskrivarna presenterar sin motion. De anser att det ska vara MAO och inte MOA. De anser att MAO
är det mest logiska för att det finns en väldigt känd Mao. Talman Oskar Jonsson öppnar för diskussion. Det
läggs ett yrkande för att det ska vara MOA. Flera instämmer. Jacob Sandström undrar vad Nollan tycker om
yttrandefrihet. De gillar det men anser att det är viktigare med sammanhållning på en sittning. Det frågas hur
alla som inte säger MAO ska ”straffas”. Elias Alvring kommenterar att flera andra sektioner kör MOA och att
det därför är fel att säga MAO. Motionärena är öppna för att skapa en arbetsgrupp som gör en riktig analys.
Mikael påpekar att om detta går igenom måste alla som inte säger MAO incidenthanteras. De tycker det är
en bra fråga vad som ska sägas när även dryck presenteras. De ser ett utvecklingsområde när det är fyra eller
femrätters. Det yrkas på streck i debatten. Folk vill fortsätta fråga, det är givande. Elias Rangert yrkar på att
gå vidare till diskussion.
Angelo ställer en fråga om de vill sätta en standard eller tvinga alla att säga något, de svarar att målet är att
alla ska säga MAO. Styret läser upp sitt motionssvar. Marcus Johansson tilllägger att han inte kommer orka
incidenthantera hela sektionen. Jacob Sjöblom tycker Marcus har fel för styret kommer inte kunna incidenthan-
tera alla på en sittning. Elias Rangert tillägger att även de som inte säger något kommer incidenthanteras.
Victor Enevold säger att det är omöjligt och tråkigt att tvinga folk att säga fel. Mötetsdeltagare yrkar på att
det inte ska incidenthanteras om man säger fel. Emil Sitell yrkar på att i F6 arbetsbeskrivning lägga till att
de på provsitsen ska lära ut att man säger MAO. Motionärer vill inte att det ska vara tvång men vill att det
lärs ut. Elias Guedra yrkar på att lägga till i F6 arbetsbeskrivning att lära ut MOA samt att skriva på ftek,
” vi säger MOA på våra sittningar ”. Nollan yrkar på rekommendera att säga MAO. Munira Yasin yrkar på
det Emil sa men att det ska vara samtliga F6 mottagningsarr. Axel förklarar vad en arbetsbeskrivning är och
att den är svårt att ändra. Edvard Naucler yrkar på opinonsundersökning men avslag på motion. Nollan yrkar
på rekommendation med mildare påföljder. Motionären vill göra en opinionsundersökning och sedan bestämma
vad som ska vara standard. Felix ”Lux” Dahlström yrkar på att det ska sägas Lux istället.

Sektionsmötet beslutar

att avslå motionen i sin helhet men opinonsundersöknining om vad som bör sägas.

Resultat i votering: För avslag 33 röster. 26 för att rösta om alla olika yrkande.

§15b i Opinionsundersökning

Det sker nu en opinionsundersökning för om folk tycker att att det ska vara MOA eller MAO. Detta sker genom
sluten votering. 24 röstade på MOA och MAO fick 26 röster.
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§16 Personval

§16a Studienämnden (SNF)

§16a i Val av årskursrepresentant år 1

Det finns 1 sökande:

• Simon Byström

Simon är 18 år gammal går tm1, har körkort och söker posten för att ingen annan söker den. Han körde upp
på Hisingen. Han ser fram emot att få en djup inblick i hur sektionen fungerar. Han ska prata med folk som
går F för att se hur det går på F. Han gillar god mat och ritar ett fint ξ. Han tycker att det är ett bra mål att
sträva mot klimatneutral mat. Han gillar cocktails och kommer försöka få tillbaka mozarella-tomat-sticksen på
cocktailpartyn. Han har aldrig smakat baconinlindade dadlar. Han kan inte lova större glas på Cocktailpartyn.
Simon anser att sina chanser att bli årskursrepresentant är stora. Han är öppen till att byta namn till SnTM.

Sektionsmötet beslutar

att välja Simon till årskursrepresentant i SNF 24/25.

§16b Balnågonting (BalNgt)
Det läggs ett yrkande på att begränsa utfrågningstid till 2 minuter.

Sektionsmötet beslutar

att Att begränsa utfrågningstid till 2 minuter.

§16b i Val av 5 ledamöter

Det finns 5 sökande:

• Isak Apelqvist

• Caroline Guttke

• Felix Dahlström

• Angelo Bridi

• Albin Östling

Felix Dahlström
Felix är 20 år gammal, går tm22, har körkort och söker för han tycker balen är banger och definitivt ska
fortsätta. Han ser mest framemot att få arrangera en riktigt fin sittning. Han tycker det ska vara MAO när
maten presenteras. Han ser framemot att göra en god paj och han gillar också att köra bil. Han fyller år den
27 oktober. Han hade lagat bra mat med inf budget. Som pufftack vill han ta med alla puffar på en bra resa.
Han önskar sig ett par skidhandskar i födelsedagspresent. Han har inte ätit wagyu men är öppen för att testa.
Hans bästa matlåda är en pastasås med halloumi.
Caroline Guttke
Caroline är 21 år och går f22. Hon har körkort och söker för att hon gillar baler och tycker baler är kul att
arrangera. Hon ska vara check för att få folk att puffa sektionens middag. Hon avstår att beskriva varför hon är
en ”baler”. Hon kan gasa lite extra om det behövs. Hon röstade på MAO i MAO vs MOA. Caroline vill inte se
BYOB på mottagningsbalen. Hennes drömmeny är dyra svampar och dyr ost. Med inf pengar hade hon hyrt en
fin herrgård, caterat maten, gått på vinprovningar för att få bra viner och lagt pengar på snittblommor. Hon
kan slänga i lite carolina reaper i maten.
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Isak Apelqvist
Isak är 22 år och går tredje året på F. Han har körkort tror att BalNgt är fett kul. Han tänker inte svara på
om han i år kommer söka något annat än BalNgt. Han har puffat baler och arrat cocktailpartyn, han har suttit
i BalNgt tidigare och vet hur man ska massera folk för att få ut det han vill. Om en alumn är upptagen dagen
för bal kommer han inte flytta balen. Han gillar självlagad mat mest. Han vill ha en bal på en båt om han hade
inf med pengar. Han vill ha beef wellington som mat.
Angelo Bridi
Angelo är 22 år gammal, f2, har körkort, han tycker det låter kul och vill fixa lite skoj för sektionen. Han gillar
till viss del att laga mat. Han kan inte nämna alla BalNgts arr. Han vill ha Jana som sin ”proofreader”. Han
vill se att BalNgt gör något Cocktail-party liknande. Om han har inf budget kommer han hyra Gothia Towers.
Han vill ha hela ICAs godishylla som arrgodis.
Albin Östling
Albin är 20 år gammal, går f2, har körkort och söker för att fem BalNgt är fler än fyra BalNgt och det var kul
att puffa. Han kan tänka sig att lära sig dansa till nästa bal. Han kan nämna alla BalNgts arr. Han är öppen
för att ha en ost-post i BalNgt. Vid inf budget hade han spelat själv på balen och han hade även haft balen på
Manhattan. Han kan tänka sig ha danslektioner med FIF.

Sektionsmötet beslutar

att välja Angelo Bridi, Isak Apelqvist, Caroline Guttke, Felix Dahlström och Albin Östling till ledamöter i
Balnågonting 24/25.

§16c Kräldjursvårdare
Yrkande på att begränsa utfrågningstiden till 30 sekunder.

Sektionsmötet beslutar

att att begränsa utfrågningstiden till 30 sekunder.

§16c i Val av kräldjursvårdare

Det finns 3 sökande:

• Jonatan Holmquist

• Tor Aronsson

• Elias Hormazabal Prenler

Jonatan Holmquist
Jonatan är 21 år gammal och går TM3. Han har inte körkort och söker för att han är öppensinnad för var
kräldjur får vara. Han tror att det inte kommer påverka honom som kräldjursvårdare att han inte har körkort.
Han tror att han ska arra asparr och hans favoritkräldjur är snok. Han anser att ett kräldjur är ett djur som
krälar. Han vet att Tilde är en slang men vet inte vart den är. Han vet att han ska hålla ett födelsedagskalas
för Tilde.
Tor Aronsson
Tor är 20 år och började f 24, han söker för att han skulle vara en bra kräldjursvårdare. Han är lugn och sansad
vilket gör att kräldjuret blir vårdat. Han har inte vårdat kräldjur men vill utveckla den förmågan genom att
vara kräldjursvårdare. Han gillar alla kräldjur. Han vill inte berätta hur ofta han vårdar sitt kräldjur. Han har
kontakter för att hitta Tilde.
Elias Hormazabal Prenler
Elias är 20 år och går f, han har inget körkort, han gillar långa slangar. Han anser att en bra slanglängd är 3.75
meter. Hans favorit kräldjur är orm. Han anser att längden på hans slang är en personlig fråga. Det bästa hade
varit en 5 meter lång slang. Han kan inte låta som en slang. Han ska försöka bevara slangens längd. Han kan
göra 26 armhävningar.
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Sektionsmötet beslutar

att Elias Hormazabal Prenler till kräldjursvårdare.

§16d Sektionsnörd

§16d i Val av sektionsnörd

Det finns 2 sökande:

• Tor Aronsson

• Ludvig Ling

Tor Aronsson
Han är fortfarande 20 år, började f 24 och han söker för att han tycker dragoskunskap är viktig och vill föra
det vidare. Han fick 52.5 poäng på dragostentan. Han tror han kan 5 dragosordspråk. Han pratar snabbt så
därför kommer föreläsningen nästa år vara bättre. Han är alltid hård. Hans funfact om fantomen är att det är
olika färger på olika länder. Han tycker det är okej att dricka laktosfri mjölk. Han vill se Dragosföreläsningen
på powerpoint. Han söker inte för att han inte blev kräldjursvårdare. Han älskar mörkret.
Ludvig Ling
Han är 20 år gammal, går f1, har körkort och söker sektnörd för att han gillar fantomen och serietidningen.
Han fick 37 poäng på tentan. Han anser att han har bättrat sig sedan dess. Han skriver ”Hell dig Dragos o
vandrande våldnad!!” på tavlan med ett brutalt fult e. Han skriver det en gång till, snabbare, och då ser allt
sämre ut. På föreläsningen kommer han göra det finare. Han kan i deciliter dricka 3 liter mjölk i en sittning.
Han kan efterlikna Anna Karlsson för att Dragos-föreläsningen ska gå snabbare. Det nördigaste han gjort är att
plugga till 00 inför duggan. Han vet att Dragos inte har en hund. Han kan 1 vers i Dragos, Dragos. Dragos är
hård mot de hårda. Han vill köpa in serietidningen 91:an.

Sektionsmötet beslutar

att välja Tor Aronsson till sektionsnörd.

§16d ii Val av Växteriet

§16d iii Val av 3 ledamöter

Det finns 2 sökande:

• Alexandra Jernstedt

• Mikael Eriksson

Alexandra Alex är 22 år, började på f 2021 och har körkort, gillar växter, sitter just nu och vill att växter ska
fortsätta finnas. Hon vill inte ha sukulenter på Focus. Hon ser möjlighet att odla Carolina Reaper. Växterna på
Focus mår just nu bra. Hon tycker sticklingspartyt var mysigt och det var uppskattat. Med inf budget hade hon
skaffat en växtvägg i Hilbert, hon hade satt in ett vattenfall och de hade odlat alla frukter vi behöver på Focus.

Mikael Mikael är Mikael. Vi har äntligen växter på Focus och han vill inte att de ska dö. Han tror inte växter
överlever om de vattnas med öl. Mikael kommer någon gång sluta sitta i saker. Han tror man kan odla fram
växter som frodas av att vattnas med öl. Han tror det hade gynnat växterna på Focus.

Sektionsmötet beslutar

att välja Alexandra Jernstedt och Mikael Eriksson till ledamöter i Växteriet.
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§17 Övriga frågor

§17a Nyinvalda
Nyinvalda ska efter mötet gå till Jakob i styret så han kan ta deras cid.

§17b Klimatneutral sektion arbetsgrupp
Nils kommer lägga ut ett inlägg i Facebookgruppen där man kan anmäla intresse för att vara med i hans
arbetsgrupp.

§18 Dumvästutdelning

Nomineringarna är som följer:

• NollK nomineras av NollK.
Som de flesta vet har FnollK planeringsveckor under sommaren och då får de egna nycklar till ett plane-
ringsrum. En vacker tisdag satt FnollK och planerade så flitigt när de blev sugna på lunch. Smarta som de
är går de ut ur rummet och lämnar dörren på vid gavel för att äta lunch. Värt att nämna är att vid detta
tillfälle har endast Triss och Hydra nyckel till rummet. När FnollK kommer tillbaka till sitt planeringsrum
en dryg timme senare är sex datorer, två airpods och hela hästis väska borta. FnollK får panik. Som tur
är går det att spåra Hydras dator och den verkar finnas i närheten av campus. Efter en lång skattjakt
hittas den i en sandlåda bakom Gibbes pizzeria (se bilaga). Resten av datorerna är spårlöst försvunna.
FnollK har vid detta laget ringt polisen som kommer till platsen. Tyvärr kan polisen inte göra så mycket
för att hitta datorerna och informerar FnollK om att det faktiskt borde ha låst sitt planeringsrum som de
faktiskt hade nycklar till.

• Charlotte Svensson och Klara Strandberg nomineras av Felix Dahlström.
För att de blev ombedda köpa ENGÅNGSkamera till nollbricka. Dessa säljs till ett pris mellan 150-300kr.
Men istället köper de, som Foton, en FLERGÅNGSkamera som laddas med film och är klar att användas
för 750kr. Då det var ett skyltex och film är en förbrukningsvara går denne ej att retunera.

• Jacob ”Flens Ostfabrik” Sjöblom nomineras av Mattis Kasemo.
För att på sektionsmötet LP1 2024 (just nu) skulle DP stå för maten. Tråkigt nog glömde Jacob ”Flens
ostfabrik” att sätta på riskokaren, således blev det en akut brist på ris. Detta trots att det fanns hela 10kg
okokt ris i riskokaren då maten började serveras.

• 34 nollan nomineras av 34 phaddrar.
Efter Fs fantastiska bidrag bestämde sig några 34an nollan att stanna kvar för att titta på de andra sek-
tioners bidrag. Ganska snabbt blev nollan uttråkade och började leka med ballonger. Spelet blev snabbt
intensivt och en nollan backade allt för nära väggen och råkade sätta på alla lampor i kårres under ma-
skins bidrag. Arrangörerna fick panik och de behövde tejpa för lampswitchen. Trots detta var nollan helt
unbothered och fortsatte med leken och maskin vann rocken.

• MAO Nollan nomineras av F6 matchefer från 21/22 22/23 23/24 och 24/25.
Under kvällens sektmöte har vi lagt en lång tid på att diskutera huruvida man utropar MOA eller MAO
vid matpressentationen. Som alla vet, så har vi matchefer i åratal dirigerat fram det vackra namnet MOA,
och vi tycker att det är dumt att med sådan säkerhet argumentera för en sak som är så fel. De har inte
heller nöjt sig med att argumentera för fel namn, men de har också vilselett sektionsmötet till den milda
grad att en opinionsundersökning ger resultatet MAO. Vi anser att detta är någon slags hjärntvätt, och
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vi tycker att det är dumt att hålla på med sånt.

• Max Green nomineras av Kistväktaren i Foc 24/25.
Max vaknade upp en morgon och hela hans lägenhet var i lågor. Han skriver till en medsittande att hans
lägenhet brunnit ner och att de måste göra nytt vin. Hans medsittande skriver till övriga medsittande
att ”Max lägenhet brinner vi måste köpa nytt vin ”. Focumateriet brukar säga att en plats brinner om
man kan kröka där. De övriga i Focumateriet förstår alltså inte att allt deras vin tillsammans med Max
lägenhet brunnit upp.

Sektionsmötet beslutar

att Max Green var dummast.

Efter noggrann jämförelse med föregående dumvästinnehavare Gameboy går mötet till beslut.

Sektionsmötet beslutar

att ge Max Green Dumvästen.

§19 Mötets avslutande

Mötet avslutas av talman Oskar Jonsson kl 23:48.
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Signaturer

En signatur på den här sidan avser hela sektionsmötesprotokollet 24/25:SEKT–01. Det sker elektroniskt via
digitalt ID och de elektroniska signaturerna återfinns i slutet av detta dokument. Kontakta talmanspresidiet på
talmanspresidiet@ftek.se vid kontroll eller övriga frågor.

Oskar Jonsson
Talman

Mikael Eriksson
Justerare

Elin Gustafsson
Sekreterare

Nils Backlund
Justerare
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1 Ledning av sektionsmöten

Talmannen eller, i dennes ställe, vice talman leder sektionsmötet.1 Vid förhinder eller
vakans för både talman och vice talman väljer sektionsmötet en tillfällig talman att verka
i deras ställe omedelbart efter mötets öppnande.

Protokoll förs av sekreteraren i talmanspresidiet.2 Vid förhinder eller vakans för
sekreterare väljer sektionsmötet en tillfällig sekreterare att verka i dennes ställe omedelbart
efter mötets öppnande och eventuellt val av tillfällig talman.

2 Föredragningslistan

Slutlig föredragningslista ska anslås senast tre läsdagar före mötet3, om mötet ej är
extrainsatt. Vid extrainsatt möte skall slutlig föredragningslista anslås med kallelse fem
dagar innnan mötet.4

Ärende som inte angivits på slutlig föredragningslista får ej tas upp till beslut, såvida
inte mötet med minst två tredjedelars majoritet så beslutar.5

Föredragningslistan ska ta upp följande ärenden:

• Mötets öppnande

• Mötets behörighet och beslutsförhet

• Val av två justerare tillika rösträknare

• Fastställande av föredragningslistan

• Adjungeringar

• Föregående mötesprotokoll

• Fastställande av beslut

• Meddelanden

• Verksamhets- och revisionsberättelser

• Propositioner

• Motioner

• Personval

• Övriga frågor
1Stadga för Fysikteknologsektionen (hädanefter cit. som S), §12.1.
2Reglemente för Fysikteknologsektionen (hädanefter cit. som R), §10.1.2.
3S, §5.3.3.
4S, §5.3.5.
5S, §5.5.10.
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• Dumvästutdelning

• Mötets avslutande

2.1 Särskilda bestämmelser för extrainsatta möten

Extrainsatt sektionsmöte kallas till för att behandla en specifik fråga som inte kan vänta
till nästa ordinarie möte och därför skall föredragningslistan endast innehålla relevanta
punkter:

• Mötets öppnande

• Mötets behörighet och beslutsförhet

• Val av två justerare tillika rösträknare

• Fastställande av föredragningslistan

• Adjungeringar

• Fråga som ska behandlas

• Mötets avslutande

3 Rättigheter

Rättigheter tillkommer mötesdeltagarna enligt följande:6

Närvaro- och yttranderätt Förslagsrätt Rösträtt

Sektionsmedlem ✓ ✓ ✓
Särskild medlem ✓ ✓ ✓
Inspektor ✓ ✓
Sektionsrevisor ✓ ✓
Talmanspresidiet ✓ ✓
Seniormedlem ✓
Kårledningen ✓
Adjungerade ✓

Detta innebär alltså att det är omöjligt att adjungera in deltagare med förslags- och/eller
rösträtt. Observera att motionsrätt endast tillkommer sektionsmedlem och särskild
medlem.7 Rösträtt är personlig och ej överförbar via fullmakt.8

6S, §5.5.
7S, §5.5.1.
8S, §5.5.7.
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4 Debatt i plenum

Debatt inleds genom att förslagsställaren, om någon, får möjlighet att föredra huvudyr-
kandet. Därefter föredras eventuella biyrkanden och andra skriftliga yttranden inlämnade
till talmanspresidiet, och till sist öppnar debatten för allmän diskussion.

Ordet begärs genom handuppräckning för att påkalla presidiets uppmärksamhet.
Anmälda talare noteras på talarlistan och ordet fördelas av talmannen. Yrkande framställs
muntligt under diskussionen, och bekräftas av talmannen. Talmannen kan avvisa yrkande
som uppenbart framlagts i förhalande syfte eller som väsentligen är detsamma som
tidigare avslaget yrkande, såvida inte mötet omedelbart annorlunda beslutar.

Diskussionen ska vara konkret och saklig. Anföranden ska hålla sig till den aktuella
frågan och inte vara oskäligt långa, annars kan talmannen avbryta talaren.

Om talmanspresidiet anser det lämpligt kan dubbla talarlistor användas, så att de
som ännu inte fått tala prioriteras över de som redan har haft ordet.

4.1 Replikrätt

Talmannen kan medge den som blivit tilltalad eller omnämnd i anförande en kort replik.
Replik ska begäras i omedelbar anslutning till det aktuella anförandet. Kontrareplik (dvs.
replik på replik) kan medges, men ingen replikrätt finns på det anförandet och talaren
ska undvika apostrofering.

4.2 Personvalsprocess

Vid val till poster beskrivna i reglementet sker debatt med ett särskilt förfarande i tre
delar. Inledningsvis framläggs nomineringar enligt §6.2 och sökande ställer sig upp.

Därefter intervjuas sökande en och en medan övriga sökande har lämnat salen. Sökande
tillåts plädera för sin sak och svarar därefter på frågor från mötet. Under intervjun har
sökande företräde på talarlistan för att svara på frågor.

När alla sökande intervjuats och lämnat salen sker persondiskussion i fri debatt.
Hindersprövning sker i regel här. Sökande välkomnas in igen efter att beslut tagits, såvida
inte sluten votering äger rum.

5 Beslut och votering

Sektionsmötet kan fatta beslut vid möte som utlysts korrekt enligt stadgan, och då fler än
15 röstberättigade medlemmar, exklusive sektionsstyrelsen och presidiet, är närvarande9.

Är färre än 25 röstberättigade medlemmar närvarande då beslut ska fattas kan detta
endast ske om ingen medlem yrkar på bordläggning. Vid beslut krävs enkel majoritet,
förutom vid ändringar av stadgan10, ändringar av reglementet11, upptag av extra ärenden

9S, §5.5.
10S, §15.2.1.
11S, §15.2.2.
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på sektionsmöte12, förtroendefråga13, val av hedersmedlem14, val av särskild medlem15,
val av inspektor16 samt upplösande av sektionen17.

Vid lika röstetal avgörs frågan av talmannen, med undantag för personval där lotten
ska avgöra.

5.1 Propositionsordning

När diskussionen stannat av, ska talmannen fråga om mötet kan gå till beslut. Om ingen
invänder förklarar talmannen diskussionen avslutad och läser upp inkomna yrkanden.
Därefter ska den propositionsordning talmannen framlägger i enlighet med mötespraxis
fastställas av mötet.

5.2 Omröstning

Sker i första hand med acklamation. Begärs votering sker omröstning via handuppräckning
för talmannens avgörande, s.k. försöksvotering. Begärs rösträkning sker omröstning via
handuppräckning med räkning av rösträknare. Begärs sluten votering sker votering slutet
om mötet så med enkel majoritet beslutar, såvida ärendet ej är förtroende fråga eller
personval.

Vid personval där antalet nominerade är fler än antalet som kan väljas ska omröstning
alltid ske slutet.

Vid sluten votering av proposition eller motion skall resultatet annonseras om inte
någon yrkar emot.

5.3 Reservation och särskilt yttrande

Reservation mot beslut, särskilt yttrande i anslutning till beslut eller protokollsanteckning
ska anmälas i samband med behandlingen av det aktuella ärendet. Skriftliga sådana ska
inlämnas till sektionsstyrelsen och talmanspresidiet senast 24 timmar efter sektionsmötets
avslutande. Talmannen ska läsa upp reservationen/det särskilda yttrandet samt namnen
på undertecknarna så snart denna inkommit.

6 Sakyrkanden

Huvudyrkande ska ha angivits på slutlig föredragningslista såvida inget undantag i §2 är
tillämpligt. För att yrkande i motion ska tas upp till behandling krävs att en representant
för motionären eller motionärerna är närvarande och framlägger yrkandet, annars avförs
motionen från föredragningslistan.

12S, §5.5.10.
13S, §4.4.14.
14S, §2.3.7.
15S, §2.6.2.
16S, §3.1.2.
17S, §16.1.1.
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6.1 Ändring

Yrkande på ändring kan göras under debatt i sak, men också under debatt i lämpliga ord-
ningsfrågor. Talmannen hanterar dessa genom propositionsordningen, se §5.1. Maximalt
två nivåer av ändringar (dvs. ändring av ändring) medges. En så omfattande ändring att
sakfrågan blir en helt annan är inte tillåten och ska i stället framläggas som sakyrkande.

Det förekommer att två ändringsyrkanden är i princip likvärdiga, eller att ingen
motsätter sig att ändringen ersätter huvudyrkandet. Talmannen kan då med mötets
enhälliga samtycke jämka18 de två yrkandena till en specifik lydelse.

6.2 Nominering

Under personval kan nominering av både sig själv och andra yrkas på. Nominerad person
ska samtycka till nomineringen19, skriftligt om frånvarande, och vara valbar i enlighet
med stadgar och reglemente. Kandidat som ej är valbar på grund av eventuellt dubbelt
mandat är dock tillåten, om sådan, i det fall denne blir vald, omedelbart lämnar in en
avsägelse för att lösa konflikten. Hinder för nomineringen kan lämnas in muntligt eller
skriftligt till talmanspresidiet så de kan tas upp till prövning av mötet.20

Vid val till poster beskrivna i reglementet kan vakantsättning av post yrkas på om
lämpligt. Vakantsättning är möjlig i kombination med inval i fall då flera poster väljs;
mötet beslutar då först om antalet vakantsatta poster och går därefter vidare med val
till de återstående posterna.21

7 Formella yrkanden

Formella yrkanden rör sakfrågor men framlägger inget förslag till beslut. När mötet går
till beslut prövas de formella yrkandena före sakyrkandena.

7.1 Bordläggning

Bordläggning till nästkommande sektionsmöte kan ske med mötesbeslut.
Yrkande om bordläggning spelar en särskild roll för att pröva kvorum. Om färre

än 25 medlemmar exklusive sektionsstyrelsen och talmanspresidiet närvarar medges
bordläggning direkt.22

7.2 Remiss/återremiss

En sakfråga kan remitteras till arbetsgrupp för beredning innan den återupptas till
beslut på ett senare möte.23 Av yrkandet ska framgå när frågan tas upp igen samt, om

18Begreppet jämkning förekommer ofta då någon drar tillbaka sitt yrkande till förmån för ett annat,
vilket alltså inte är jämkning i egentlig mening — det står var och en fritt att ta upp ett yrkande.

19S, §4.3.3.
20se t.ex. Sektionsmöte 19/20 LP1. Fysikteknologsektionen. Okt. 2019, §14b
21se t.ex. Sektionsmöte 18/19 LP3. Fysikteknologsektionen. Febr. 2019
22S, §5.4.2.
23se t.ex. Sektionsmöte 18/19 LP2. Fysikteknologsektionen. Dec. 2018, §13a
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arbetsgruppen är ny, hur gruppen tillsätts. Om frågan redan remitterats en gång eller
motion remitteras till motionärerna kallas detta återremiss.

7.3 Begäran om votering och/eller rösträkning

I direkt anslutning till beslut kan begäran om votering göras efter att acklamation använts,
begäran om rösträkning göras efter att handuppräckning utan rösträknare använts och
begäran om sluten votering kan göras efter att rösträkning använts. En sådan begäran
medges direkt utan eget beslut.

Yrkande om sluten votering för ett beslut som annars inte kräver det kan framläggas
under debatt. En sådan begäran beslutas om av sektionsmötet i anslutning till att beslutet
i sakfrågan ska tas.

8 Ordningsfrågor

Yrkande i form av ordningsfråga kan framläggas av någon som har ordet på samma
sätt som övriga yrkanden. Vissa typer av ordningsfrågor är lämpliga utan att ha ordet,
och lyfts genom att påkalla talmannens uppmärksamhet med ”Ordningsfråga”. Det är
fortfarande aldrig tillåtet att avbryta annans anförande.

Eventuell debatt i ordningsfråga bryter debatt i sakfråga och avgörs innan sakfrågan
återupptas till behandling. Ordningsfråga som begärs efter det att debatt avslutats ska
tas upp till behandling först då beslut är fattat, såvida ordningsfrågan inte gäller själva
beslutet.

8.1 ”Ren” ordningsfråga

En ren ordningsfråga behandlar frågor direkt kopplade till mötets ordning (inklusive
brott mot denna), sakupplysning och allmänna frågor till talmanspresidiet. Sådan fråga
är alltid tillåten men ska i gengäld vara kortfattad. I regel debatteras rena ordningsfrågor
ej, såvida talmannen inte anser ett mötesbeslut fordras.

8.2 Ajournering

Ajournering kan ske under en viss varaktighet. Ändringsyrkanden om varaktigheten kan
sedan framläggas under debatten i frågan.

Om mötet enligt talmannens bedömning inte kan fortsätta enligt denna ordning eller
demokratiska principer på grund av exempelvis yttre störning eller tekniska problem,
kan talmannen ajournera mötet under en kort period tills dess att mötet kan fortsätta.

8.3 Streck i debatten

Streck i debatten kan yrkas på under diskussion och innebär att yrkandelängden justeras
(dvs. inga nya yrkanden tillåts för sakfrågan) följt av att streck sätts på talarlistan (dvs.
inga nya talare får anmäla sig). Efter bifall till streck i debatten inbjuder talmannen först
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till att framlägga ytterligare yrkanden och därefter till att skriva upp sig på talarlistan
innan streck sätts. Vid talarlistans slut går mötet direkt till beslut.

Anförande efter streck satts ska undvika angrepp på och direkta frågor till någon
som inte står på talarlistan. I undantagsfall kan replik medges då denna regel överträds.

8.4 Tidsbegränsning

Tidsbegränsning kan avse hela debatten, varje anförande för sig, eller antal anföranden
per talare. Om yrkandet bifalls ska talmannen ta ordet från de som överträder begräns-
ningarna. Yrkande på tidsbegränsning kan ej framläggas då debatt påbörjats i personval,
ej heller framläggas efter att streck satts.

9 Yrkanden som avser tidigare beslut

9.1 Upprivning

I princip varje beslut fattat under pågående sektionsmöte, både i sak- och ordningsfråga,
kan rivas upp. Undantaget är beslut till förmån för status quo i ordningsfråga (t.ex. avslag
till ajournering eller streck i debatten), där andra yrkanden är mer tillämpliga, och beslut
som av sin natur inte kan rivas upp. Yrkande på upprivning av beslut i ordningsfråga
kan bryta debatt, men debatteras i gengäld ej. Ett yrkande om upprivning ska i regel
framläggas av medlem på vinnande sida i beslutet.

9.2 Direktjustering

Tidigare fattat beslut under pågående möte kan beslutas träda i kraft omedelbart, s.k.
direktjustering.

10 Tolkning av mötesordningen

Uppstår tvist om tolkningen av denna mötesordning avgörs frågan av talmannen.

11 Särskilda bestämmelser för digitala möten

I det fall sektionsmötet äger rum digitalt gäller dessutom följande bestämmelser:
Ordet begärs genom att skicka ett chattmeddelande med texten ord till talmannen.

Replik begärs genom att skicka ett chattmeddelande med texten replik till talmannen.
Intervjuer sker med övriga sökande utom syn- och hörhåll för det digitala mötet på det
sätt som talmannen finner lämpligast. Omröstning sker i första hand med öppen votering
på det sätt som talmannen finner lämpligast, exempelvis genom ja/nej/avstår-knappar
i en programvara. Sluten votering kan begäras genom att skicka ett chattmeddelande
med texten votering till talmannen, och ska alltid medges. Egen nominering kan göras
genom att skicka ett chattmeddelande med texten söker till talmannen. Ordningsfråga
begärs genom att skicka ett chattmeddelande med texten ordningsfråga till talmannen.
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Revisionsberättelse FnollK 2022

Vi har granskat årsbokslutet och bokföringen för FnollK 2022. Det är ordförande Felix Hörnfeldt &
kassör Marcus Johansson som har ansvar för räkenskapshandlingarna och förvaltningen och för att
bokföringslagen tillämpas vid uppförande av årsbokslut. V̊art ansvar är att uttala oss om årsbokslutet
och förvaltningen p̊a grundval av v̊ar revision.

Revisionen har utförts i enlighet med god revisionssed i Sverige. Det innebär att vi planerat och ge-
nomfört revisionen för att med hög men inte absolut säkerhet försäkra oss om att årsbokslutet inte in-
neh̊aller väsentliga felaktigheter. En revision innefattar att granska ett urval av underlagen för belopp och
annan information i räkenskapshandlingarna. I en revision ing̊ar ocks̊a att pröva redovisningsprinciperna
och kommitténs tillämpning av dem samt att bedöma de betydelsefulla uppskattningar som kommittén
gjort när den upprättat årsbokslutet samt att utvärdera den samlade informationen i årsbokslutet. Vi
anser att v̊ar revision ger oss rimlig grund för v̊ara uttalanden nedan.

Årsbokslutet har upprättats i enlighet med bokföringslagen. Kommittén har enligt v̊ar bedömning inte
handlat i strid med sektionens stadgar eller reglemente. Vi tillstyrker att sektionsmötet fastställer redo-
visningen för kommittén och beviljar ordförande och kassör ansvarsfrihet för räkenskaps̊aret.

Göteborg, söndag den 22 maj 2024

Revisorerna 22/23 genom

Filip Bergqvist
Revisor

Revisor
Carin Lundqvist
revisor.1@ftek.se

http://www.ftek.se/revisor
revisor@ftek.se

Revisor
Filip Bergqvist

revisor.2@ftek.se
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FARM 2023

Revisionsberättelse FARM 2023

Vi har granskat årsbokslutet och bokföringen för FARM 2023. Det är ordförande Filippa Hultin
och kassör Albin Bertebo som har ansvar för räkenskapshandlingarna och förvaltningen och för
att bokföringslagen tillämpas vid uppförande av årsbokslut. Vårt ansvar är att uttala oss om
årsbokslutet och förvaltningen på grundval av vår revision.

Revisionen har utförts i enlighet med god revisionssed i Sverige. Det innebär att vi planerat och
genomfört revisionen för att med hög men inte absolut säkerhet försäkra oss om att årsbokslutet
inte innehåller väsentliga felaktigheter. En revision innefattar att granska ett urval av underlagen
för belopp och annan information i räkenskapshandlingarna. I en revision ingår också att pröva
redovisningsprinciperna och kommitténs tillämpning av dem samt att bedöma de betydelsefulla
uppskattningar som kommittén gjort när den upprättat årsbokslutet samt att utvärdera den
samlade informationen i årsbokslutet. Vi anser att vår revision ger oss rimlig grund för våra
uttalanden nedan.

Årsbokslutet har upprättats i enlighet med bokföringslagen. Kommittén har enligt vår bedöm-
ning inte handlat i strid med sektionens stadgar eller reglemente. Vi tillstyrker att sektionsmötet
fastställer redovisningen för kommittén och beviljar ordförande och kassör ansvarsfrihet för rä-
kenskapsåret.

Göteborg, Torsdag den 26 september 2024

Revisor
Erik Brusewitz
revisor.1@ftek.se

http://www.ftek.se/revisor
revisor@ftek.se

Revisor
Olle Lyth Andersson

revisor.2@ftek.se
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FnollK 2023

Revisionsberättelse FnollK 2023

Vi har granskat årsbokslutet och bokföringen för FnollK 2023. Det är ordförande Viktor Ar-
vidsson och kassör Vilhelm Nilsson Thorsson som har ansvar för räkenskapshandlingarna och
förvaltningen och för att bokföringslagen tillämpas vid uppförande av årsbokslut. Vårt ansvar är
att uttala oss om årsbokslutet och förvaltningen på grundval av vår revision.

Revisionen har utförts i enlighet med god revisionssed i Sverige. Det innebär att vi planerat och
genomfört revisionen för att med hög men inte absolut säkerhet försäkra oss om att årsbokslutet
inte innehåller väsentliga felaktigheter. En revision innefattar att granska ett urval av underlagen
för belopp och annan information i räkenskapshandlingarna. I en revision ingår också att pröva
redovisningsprinciperna och kommitténs tillämpning av dem samt att bedöma de betydelsefulla
uppskattningar som kommittén gjort när den upprättat årsbokslutet samt att utvärdera den
samlade informationen i årsbokslutet. Vi anser att vår revision ger oss rimlig grund för våra
uttalanden nedan.

Årsbokslutet har upprättats i enlighet med bokföringslagen. Kommittén har enligt vår bedöm-
ning inte handlat i strid med sektionens stadgar eller reglemente. Vi tillstyrker att sektionsmötet
fastställer redovisningen för kommittén och beviljar ordförande och kassör ansvarsfrihet för rä-
kenskapsåret.

Göteborg, Torsdag den 26 september 2024

Revisor
Erik Brusewitz
revisor.1@ftek.se

http://www.ftek.se/revisor
revisor@ftek.se

Revisor
Olle Lyth Andersson

revisor.2@ftek.se
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Sektionsstyrelsen
Verksamhetsplan

Fysikteknologsektionen, Chalmers Tekniska Högskola

Fysikteknologsektionen
Verksamhetsplan för

sektionsstyrelsen 2024/2025

Sektionsstyrelsen ska under verksamhetsåret
2024/2025 verka för följande mål:

Utveckling av rutiner kring kommunikation och PR
Sektionsstyrelsen ämnar att fortsatt arbeta med kommunikationen inom sektionen som samtliga med-
lemmar tar del utav. Sektionsstyrelsen ska fortsätta att utvärdera de nuvarande kommunikationska-
nalerna som används av sektionen och, om det finns ett behov av förändring, implementera dessa inför
mottagningen 2025.

Sektionsstyrelsen ska även arbeta med att förbättra existerande kommunikation till sektionsmedlem-
marna. Detta genom att förbättra framförhållning och rutiner vid informationsutskick.

Främja sektionsaktivas engagemang
De flesta av sektionens medlemmar tar del av sektionen som eller genom sektionsaktiva. Sektionsty-
relsen anser därför att det är viktigt att sektionsaktiva får goda förutsättningar för att genomföra sitt
arbete. För att uppnå detta ska sektionsstyrelsen jobba med att underlätta det vardagliga arbetet för
sektionsaktiva och främja en god intern kommunikation mellan sektionsaktiva.

För att säkerhetsställa bra förutsättningar för nya sektionsaktiva ska sektionsstyrelsen dessutom fort-
sätta arbeta med utbildning av sektionsaktiva.

Under föregående år gjordes ett arbete med att utvärdera vilka typer av arrangemang som sektionen
vill se mer av, genom bland annat en medlemsenkät. Med detta som grund planerar sektionsstyrelsen
att arbeta för att utbudet av arrangemang ska följa det som efterfrågas av sektionsmedlemmarna.

Planering och slutförande av Focus expansion
I flera år har sektstyrelsen arbetat med den kommande expansionen av Focus och det verkar i nuläget
troligt att sektionen får tillgång till Hilbert någon gång under verksamhetsåret. Sektionsstyrelsen ska
därför i samråd med Djungelpatrullen och sektionen i allmänhet arbeta med att färdigställa en plan
för hur Hilbert ska nyttjas och inredas vid det tillfälle sektionen får tillgång till den.

Ifall sektionen får tillgång till Hilbert under verksamhetsåret ska också sektionsstyrelsen utifrån planen
i ordningställa Hilbert så att sektionen så fort som möjligt kan nyttja lokalen till största medlemsnytta.

Utvärdering av sektionsstyrelsens struktur
Sektionstyrelsen består i nuläget av de sex medlemmarna i kärnstyret, ordförande i kommittéerna
samt sektionens studienämnd. Det huvudsakliga och dagliga styrelsearbetet utförs av kärnstyret me-
dan övriga ledamöter enbart är med i att ta formella beslut samt ge kommittéernas syn på vissa
frågor. Sektionsstyrelsen vill därmed utvärdera och om behov finns omstrukturera uppbyggnaden av
sektionsstyrelsen.

Utveckla sektionens långsikts- och påverkansarbete
Sektionen har ofta svårt att driva långsiktiga projekt och intressefrågor. Sektionsstyrelsen ämnar att
se över utformningen av verksamhetsplaner, i syftet att framtida styrelser ska ha lättare att arbeta
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med tidigare års viktiga punkter. Samtidigt ska det finns utrymme för dem att driva frågor som de
är intresserade av, med vetskapen att de kan drivas under längre tid. Utöver detta har sektionssty-
relsen märkt att, när sektionen vill lyfta intressefrågor till högskolan, styrs det som tas upp av den
sektionsrepresentant som lyfter dem. För att ge dessa representanter underlag med sektionens åsikter
och därmed underlätta deras förmåga att göra sektionens vilja hörd, vill sektionsstyrelsen utveckla
metoder att samla in sektionens åsikter samt spara dem i ett åsiktsprogram.

Sektionstyrelsen vill även se över metoden övriga sektionsorgan använder för att ta fram verksam-
hetsplaner, med syftet att dessa verksamhetsplaner ska hamna i linje med såväl varandra som med
sektionsstyrelsens verksamhetsplan.
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Sektionsstyrelsen
Budget för verksamhets̊aret 24/25

Fysikteknologsektionen vid Chalmers Studentk̊ar

Budget
Fysikteknologsektionen 24/25

INTÄKTER 24/25 23/24
Program 401 000 401 000
Sektionsavgift 82 000 81 800
FARM 600 000 601 910
F6 362 500 394 000
DP 375 850 396 600
FnollK 58 000 58 330
Focumateriet 41 000 36 450
Sektionsbil 30 000 22 000
Uthyrning Focus 20 000 13 000
Sektionsaccessoarer 6 000 15 000
Sektionens vecka 0 4 000
SaFT - PA Bidrag 20 000 12 000
SaFT - Deltagaravgift 0 8 000
LOK-stöd 5 000 5 000
V̊arbal 20 000 20 000
Övriga intäkter 6 000 10 000

TOTALT: 2 027 350 2 079 090

RESULTAT -3 534 kr 3 293,50 kr

UTGIFTER 24/25 23/24
FARM 230 000 231 820,5
F6 362 850 394 300
DP 375 850 396 000
FnollK 315 000 314 383
Focumateriet 39 790 35 220
SNF 77 660 72 700
FIF 45 950 38 460
Foton 9 700 12 540
Fabiola 19 000 19 000
Gameboy 16 000 12 750
JämF 16 700 15 200
BalNgt 46 700 40000*
Valberedning 9 050 6 160
Tidning 3 599 3 599
Finform 11 300 11 850
IT 12 475 8 475
Utbildning 3 220 3 570
Sektionsmöten 15 440 15 940
Möteskostnader 4 800 4 800
Sektionens vecka 26 500 29 500
Sammanh̊allning sektionsaktiva 17 900 20 400
Sektionsbil 77 400 84 200
Hofflor 8 000 8 000
Ärtsoppa 12 000 12 000
Julbord 27 000 27 000
Upprustning 117 000 131 500
Finansiella avgifter 15 700 13 229
Sektionsaccessoarer 9 000 5 000
Sektionspott 43 800 43 200
SaFT 20 000 24 000
Styret 41 500 41 000

TOTALT: 2 030 884 2 075 796,50

* V̊arbal kostnader 23/24
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Förtydligande av budgetposter

STYRET 24/25 23/24
Serveringstillst̊andskostnader 2 000 0
Kontorsmaterial 2 500 1 500
Upprustning styretrummet 1 500 2 500
Subventionering vegetarisk mat 5 000 8 000
Tryckmaterial 6 000 6 000
Utvärderingsfika 500 1 000
PA Fika 500 500
SAMO Fika för åk 1 2 500 0
Teambuilding styret 3 600 3 600
Teambuilding kärnstyret 1 800 1 800
Kärnstyret - aspning 3 500 4 000
Kärnstyret - överlämning 600 600
Representationskläder 3 000 3 000
Arbetsmat 7 500 7 500
Övrigt 1 000 1 000

TOTALT: 41 500 41 000

SNF 24/25 23/24
Cocktailparty 44 000 44 000
Utvärderingsluncher F/TM 3 500 3 500
VBL 3 000 3 000
SNFika 4 000 3 000
Kursutvärderingsfrämjande medel 3 500 3 500
Teambuilding 2 700 2 700
Aspning och överlämning 4 000 4 000
Representationskläder 4 500 4 500
Pluggkvällar 2 400 0
Mastersenheten 1 560 0
Övriga utgifter 4 500 4 500

TOTALT: 77 660 72 700

FINFORM 24/25 23/24
Tidning LP0, Mottagningsnummer 1 700 1 500
Tidning LP1 2 000 2 000
Tidning LP2 2 000 2 000
Tidning LP3 2 000 2 000
Tidning LP4 2 000 2 000
Reportage 1 000 1 000
Byte av ansvarig utgivare 600 600
Aspning 0 750

TOTALT: 11 300 11 850

FIF 24/25 23/24
Bokningar av pass 22 000 19 100
Materialinköp 3 000 2 800
Motionshallen 1 250 1 250
H̊alla i CM 3 000 3 000
Deltagande CM 2 100 2 100
Subvention Göteborgsvarv 1 800 1 800
Teambuilding 2 700 810
Aspning 1 500 800
Överlämning 900 900
Arbetskläder 5 400 5 400
Representationskläder 1 800 0
Övriga utgifter 500 500

TOTALT: 45 950 38 460

FOTON 24/25 23/24
Ny kamerautrustning 0 6 500
Material 1 000 1 000
Teambuilding 1 800 300
Aspning 1 500 750
Överlämning 600 300
Arbetskläder 3 600 3 690
Representationskläder 1 200 0

TOTALT: 9 700 12 540
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FABIOLA 24/25 23/24
Fabiolahäng 4 000 4 000
Bastu 3 000 3 000
Övriga Arrangemang 4 000 4 000
Teambuilding 3 000 500
Aspning 1 000 1 000
Överlämning 1 000 500
Representationskläder 3 000 6 000

TOTALT: 19 000 19 000

GAMEBOY 24/25 23/24
Brädspelskvällar 4 800 4 800
Material mm. 3 000 3 000
Teambuilding 1 800 300
Aspning 1 000 750
Överlämning 600 300
Arbetskläder 3 600 3 600
Representationskläder 1 200 0

TOTALT: 16 000 12 750

JämF 24/25 23/24
Arrangemang 8 000 9 000
Mensskydd 500 1 000
Teambuilding 1 800 300
Aspning 1 000 1 000
Överlämning 600 300
Arbetskläder 3 600 3 600
Representationskläder 1 200 0

TOTALT: 16 700 15 200

BalNgt 24/25
V̊arbal 40 000
Pufftack V̊arbal 1 500
Teambuilding 1 800
Aspning 1 000
Överlämning 600
Representationskläder 1 800

TOTALT: 46 700
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Förklaring av budget

Denna text förklarar styrelsens tankar bakom budgeten och skillnader mot förra året.

Skillnader mot förra året

F6 och DP

Största skillnaden är att tidigare år har l̊an p̊a 40 000 givits av styret som uppstartssumma innan verksamheten kommit
ig̊ang. I år har motsvarande summa inte varit ett l̊an utan helt enkelt att de startade sin verksamhet med pengar p̊a
kontot. I slutet av året kommer överskottet tas in, och en ny startsumma föras över. Resterande skillnad är mest p̊a grund
av inflation som p̊averkar matkostnader och liknande.

Focumateriet

Det ska h̊allas quiz varje läsperiod, med försäljning av läsk och mat, som är nytt.

FIF

Nya ändringar i ekonomisk policy innebär ändrad budget i diverse poster.

SNF

Pluggkvällar och mastersenheten är nya. Mastersenheten ska vara möten mellan representanter fr̊an alla masterprogram
associerade med F och TM varje LP och pengarna ska g̊a till bjudning av lunch. Utöver det ökar SNFika d̊a fikat brukar
ta slut ganska snabbt.

Foton

Nya ändringar i ekonomisk policy innebär ändrad budget i diverse poster.

Fabiola

Nya ändringar i ekonomisk policy innebär ändrad budget i diverse poster.

Gameboy

Nya ändringar i ekonomisk policy innebär ändrad budget i diverse poster.

JämF

Nya ändringar i ekonomisk policy innebär ändrad budget i diverse poster.

BalNgt

BalNgt är nu sektionsförening varav de f̊ar en egen post i sektionsbudget.



Sektionsstyrelsen
Budget för verksamhets̊aret 24/25

Fysikteknologsektionen vid Chalmers Studentk̊ar

Valberedningen

Nya ändringar i ekonomisk policy innebär ändrad budget i diverse poster.

IT

Adobe licens för hel år, som kan användas av sektionsorgan, är nytt.

Sektionens vecka

Minskad budget för sektionensmiddag efter revidering av senaste årens arrangemang.

Sektionsbil

Diverse kostnader har förändrats som ökade bränslekostnader, minskad kostnad för försäkring samt mindre ändringar i
diverse poster.

Upprustning

Upprustningen av Focus höjdes under året och kommer fortfarande ligga p̊a en högre niv̊a d̊a inköp planeras att göras
till den nya delen av Focus. LOB tejp budget är ny, har tidigare legat enskilt.

Finansiella avgifter

Försäkring genom Chalmers studentk̊ar är nytt, tidigare inte funnits en post för denna kostnad.

Sektionsaccessoarer

Nya F-pridemärken och hoodies ska köpas in.

Sektionspotten

Minskad budget för blandat men ökad budget för funktionärer d̊a kostnader under året har varit högre än förväntat.

SaFT

Kostnader för resa under höst och v̊ar tillagda återigen.

Styret

Kostnader för ansökningar av serveringstillst̊and och SAMO fika med åk 1 är tillagt. Utöver det är diverse kostnader
ändrat utifr̊an föreg̊aende års resultat.

Sammanfattningsvis

Utöver borttagningen av DPs och F6s l̊an har flertalet mindre ändringar har skett, inga stora utan mest korrigeringar av
det som setts fr̊an föreg̊aende år och n̊agra nya arrangemang. Har man fr̊agor ställs dessa p̊a sektionsmötet.



Sektionskassör
Disponering av budgetöverskott

25 september 2024

Fysikteknologsektionen

Förslag p̊a disponering av överskott fr̊an år 23/24

Bakgrund

D̊a bokföringen fr̊an förra året inte är färdig vet vi inte hur stort överskottet fr̊an förra året är. Men det
verkar som att vi kommer ha ett överskott, dessa pengar borde användas för sektionsmedlemmsnytta.

Yrkande

Mot bakgrunden ovan yrkar sektionskassören

att föreg̊aende verksamhets̊ars budgetöverskott ska användas under framtida verksamhets̊ar för sek-
tionsmedlemmsnytta.



Sektionsstyrelsen
Verksamhetsplan

Fysikteknologsektionen, Chalmers Tekniska Högskola

Studienämnden fysik
Verksamhetsplan för

SNFTM 2024/2025

SNFTM ska under verksamhetsåret 2024/2025, utöver de åligganden som regleras i nämndens
arbetsbeskrivning, verka för följande mål:

• Bevaka och utvärdera programomläggningen av årskurs 1 i kandidatprogram-
met i teknisk matematik
Under läsåret 24/25 görs flera förändringar i programplanen för TKTEM-1 vilket både påverkar
mängden samläsning med TKTFY-1 samt vilka förkunskaper som studenterna får med till senare
kurser. SNFTM kommer därför under verksamhetsåret utvärdera den nya programomläggningen
och verka för att för förbättra den studiesociala situationen för studenterna.

• Arbeta med studiefrämjande och studiesociala aktiviteter
Under föregående verksamhetsår införde SNFTM pluggkvällar som ett led i att utveckla studi-
esociala aktiviteter. Detta verksamhetsår ämnar vi fortsätta utveckla detta arrangemang och
utvärdera hur studienämnden kan arbeta med en ökad studiesocial trivsel på sektionen genom
detta eller andra arrangemang.

• Bistå sektionsstyrelsen i arbetet med framtagandet av ett åsiktsprogram
Sektionen har ofta svårt att driva långsiktiga projekt och intressefrågor och att den agenda som
drivs ofta är starkt avhängig av vilka som driver frågan och inte medlemmarnas åsikter. Sek-
tionsstyrelsen 24/25 ämnar därför att under verksamhetsåret arbeta med att utveckla sektionens
långsikts- och påverkansarbete genom att utveckla metoder att samla in sektionens åsikter samt
spara dem i ett så kallat åsiktsprogram. SNFTM skulle ha stor nytta av ett sådant program för
att kunna driva ett kontinuerligt påverkansarbete i studiesociala frågor gentemot Chalmers och
övriga intressenter. Vi ämnar därför att bistå sektionsstyrelsen i detta arbete med ett särskilt
fokus på de frågor som ligger inom nämndens verksamhetsområde
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Sektionsstyrelsen
Proposition

Expansion av Focus
24 september 2024

Fysikteknologsektionen

Proposition – Expansion av Focus

Bakgrund

Det har under en längre period varit aktuellt att utöka sektionslokalen Focus. I dagsläget är det ännu
inte bestämt när denna expansion kommer att äga rum, men det är inte helt osannolikt att det kommer
ske under verksamhets̊aret 24/25. Sektionsstyrelsen anser att det är viktigt att säkerhetsställa s̊a den
nya ytan nyttjas i enlighet med sektionsmedlemmarnas önskem̊al och behov.

För att uppn̊a detta vill sektionsstyrelsen i samr̊ad med Djungelpatrullen samt sektionsmedlemmar lägga
upp en plan för hur Focus ska nyttjas samt inredas.

Yrkande

Mot bakgrunden ovan yrkar sektionsstyrelsen

att tillsätta en arbetsgrupp om 7 personer som ska färdigställa en plan p̊a hur Focus ska nyttjas samt
inredas efter expansionen.

att denna arbetsgrupp ska best̊a av:

• Vice ordförande i sektionsstyrelsen

• Kassör i sektionsstyrelsen

• Ordförande i Djungelpatrullen

• Rustmästare i Djungelpatrullen

• tre övriga sektionsmedlemmar som väljs av sektionsmötet



Sektionsstyrelsen
Proposition

Utvärdering av sektionsmöten
24 september 2024

Fysikteknologsektionen

Proposition – Utvärdering av sektionsmöten

Bakgrund

De senaste åren har söktrycket för sektionsföreningar och funktionärsposter ökat markant. I nuläget sker
invalet via en kort utfr̊agning p̊a sektionsmötet. Denna utfr̊agning tar b̊ade l̊ang tid och kan anses orättvis
d̊a antalet och variationen av fr̊agor varierar fr̊an person till person. Utöver detta anser m̊anga att sek-
tionsmöten är onödigt l̊anga. Styret anser därmed att en arbetsgrupp bör tillsättas för sektionsmöten som
utvärderar sektionens sektionsmöten och i synnerhet invalsprocesserna. Denna arbetsgrupp ska utvärdera
och ge förslag till förbättringar av invalsprocesseerna under verksamhets̊aret. D̊a det är talmanspresidiet
som har det huvudsakliga ansvaret kring sektionsmöterna anser sektionsstyrelsen att b̊ade Talman ich
Vice Talman bör vara en del av denna arbetsgrupp.

Yrkande

Mot bakgrunden ovan yrkar sektionsstyrelsen

att tillsätta en arbetsgrupp p̊a 4-7 personer valda av sektionsmötet för att utvärdera sektionsmöten och
dess invalsprocess vilket ska presenteras p̊a sektionsmötet i LP3 2025.

att denna arbetsgrupp ska best̊a av:

• Talman i talmanspresidiet

• Vice Talman i talmanspresidiet

• 2-5 övriga sektionsmedlemmar som väljs av sektionsmötet



Sektionsstyrelsen
Proposition

Miljö och h̊allbarhetspolicy
24 september 2024

Fysikteknologsektionen

Proposition – Miljö- och h̊allbarhetspolicyn

Bakgrund

Sektionen har en miljö- och h̊allbarhetspolicy som speglar sektionens vilja att vara s̊a miljövänlig som
möjligt. Vissa delar har dock visats vara otydliga och/eller sv̊ara att följa. Sektionsstyrelsen har därför
arbetat fram ett förslag p̊a ändringar som är menat att göra det enklare för sektionens aktiva samt övriga
medlemmar att följa policyn utan att avvika fr̊an policyns andemening.

Styrelsen anser att policyn inte bör gälla för arrangemang som riktar sig till alla sektionens medlemmar,
om det inte arrangeras i sektionens regi, d̊a v̊ara styrdokument inte kan styra över arrangemang som t.ex.
Sveriges ingenjörer lunchföreläsningar eller andra arrangemang som inte arrangeras av sektionsorgan.

När sektionsbilen bytte drivmedel till HVO100 minskade dess klimatp̊averkan och en uppskattning av
sektionsstyrelsen är att klimatkompenseringen skulle landa p̊a ca 100kr per år. D̊a det innebär en del
arbete för sektionskassören att exakt ta reda p̊a hur mycket som behövs för att klimatkompensera
sektionsbilen, samt att det uppskattas vara en s̊adan liten summa s̊a anser styret att det bör finnas mer
effektiva sätt att göra sektionen mer h̊allbar.

Yrkande

Mot bakgrunden ovan yrkar sektionsstyrelsen

att under ”Regler och bestämmelser” i Miljö- och h̊allbarhetspolicyn ändra definition 3:

fr̊an

• 3 Lättillgängligt innebär att man hittar produkten efter ett rimligt försök att hitta produkten

till

• 3 Vid tolkningsfr̊aga om vad som anses vara lättillgängligt avgör sektionsstyrelsen som första
instans.

att under ”Regler och bestämmelser” i Miljö- och h̊allbarhetspolicyn stryka:

• Utsläppen fr̊an de fordon sektionen äger ska klimatkompenseras.

att under ”Regler och bestämmelser” i Miljö- och h̊allbarhetspolicyn göra följande ändring:



Sektionsstyrelsen
Proposition

Miljö och h̊allbarhetspolicy
24 september 2024

• Minst 50% av alla m̊altider som serveras p̊a arrangemang som av sektionsorgan arrangeras i
sektionens namn ska det endast serveras vegetarisk mat. Serveras endast vegetarisk mat samt
gelatin/insekter räknas arrangemanget i detta avseende som vegetariskt. Vid tolkningsfr̊aga
om vad som är en m̊altid avgör sektionsstyrelsen som första instans.



Motion om klimatneutral sektion Nils Backlund

Motion om
klimatneutral sektion

Nils Backlund

Bakgrund

Vi m̊aste göra det vi kan för klimatet och göra v̊ar livsstil s̊a h̊allbar som möjligt. Det har kommit
m̊anga rapporter om att vi i Sverige kommer att missa klimatm̊alen, men det är inte n̊agon ursäkt för
att vi inte ska göra det vi kan. Det jag tycker är häftigt med v̊ar sektion är att det är lätt att delta,
informera, p̊averka och skapa förändring. Som en av de största sektionerna p̊a Chalmers kan vi ocks̊a visa
vad som är möjligt och därmed inspirera högre instanser att möta och till och med höja sina klimatm̊al.
Min förhoppning med denna motion är att vi ska f̊a en bättre först̊aelse för varifr̊an sektionens utsläpp
kommer, hur vi kan minska dem, sätta ett mål d̊a sektionen ska vara klimatneutral, och hitta en h̊allbar
väg dit.

Som det ser ut idag har Chalmers studentk̊ar har en Miljöpolicy som uppmuntrar till en mer h̊allbar
livsstil och diskussion i fr̊agan. Utöver det har vi p̊a Fysikteknologsektionen en mer konkret miljö- och
h̊allbarhetspolicy med en del bestämmelser för att det ska vara lättare att göra rätt och hjälpa klimatet.
Till exempel säger den att vi endast f̊ar tanka sektionsbilen med HVO-diesel och att vi i största möjliga
m̊an ska undvika utländska animaliska produkter. Jag anser att dessa policys är mycket bra att ha, men
jag tror ocks̊a det är viktigt att f̊a en mer övergripande blick p̊a v̊ara utsläpp för att effektivt kunna
utveckla policyn.

Målen i denna policy uppmuntrar till att vi ska vara klimatsmarta, men saknas konkreta m̊al för hur
mycket vi som sektion bör minska v̊ara utsläpp och när utsläppen bör vara noll. Ett konkret m̊al skulle
göra det lättare d̊a man f̊ar n̊agonting att arbeta mot samtidigt som det tydligt visar v̊ar st̊andpunkt
för andra organisationer. Idag finns det företag som satsar p̊a att vara helt klimatneutrala till 2030, och
ifall världens största företag satsar p̊a det, s̊a kan vi ocks̊a. Vi är en mycket mindre organisation, och
borde därför kunna bli klimatneutrala ännu snabbare. Därför anser jag att 2028 skulle vara ett tufft,
spännande och möjligt m̊al för oss.

För att beräkna varifr̊an v̊ara utsläpp kommerifr̊an och hitta en h̊allbar väg fram till v̊ara m̊al anser
jag att en arbetsgrupp skulle kunna p̊abörja detta arbete. Denna arbetsgrupp skulle d̊a kunna göra en
beräkning av sektionens utsläppen, först̊a kostnaderna för klimatneutralitet och lägga en h̊allbar väg dit.
6 personer som sektionsmötet ansätter är en rimlig mängd för en s̊adan grupp d̊a m̊anga bör kunna känna
sig representerade samtidigt som den inte är för stor. Det skulle vara positivt ifall b̊ade de som g̊ar ettan
samt de som varit med under längre tid deltar i denna grupp. Många l̊agt hängande frukter kommer
upptäckas och förbättras samtidigt som lösningar och planer för att hantera större utsläpp kommer att
hittas som följd av denna arbetsgrupp.

De tv̊a yrkanden ska tas upp separat.
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Motion om klimatneutral sektion Nils Backlund

Yrkande

att Skapa en arbetsgrupp p̊a 6 personer med minst en fr̊an årskurs 1 för att beräkna sektionens utsläpp
och lägga fram en väg fram till klimatneutralitet och presentera detta lp1 nästa år. Uppdateringar
kring arbetets g̊ang ska presenteras p̊a samtliga sektionsmöten innan dess.

att i miljö och h̊allbarhetspolicyns m̊al lägga till att ”Sektionen ska vara klimatneutral 2028”
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Sektionsstyrelsen
Motionssvar - Klimatneutral sektion

2024-09-26

Fysikteknologsektionen

Motionssvar - Klimatneutral sektion

Bakgrund

Sektionsstyrelsen h̊aller med motionären i att klimatet är n̊agot värt att värna om och att varje per-
son bör sträva att göra sitt för det. Sektionsstyrelsen anser även att bli en klimatneutral sektion skulle
innebära stora förändringar och bör vara n̊agot som är förankrat och överensstämmer med sektions-
medlemmarnas åsikter. För att sektionens medlemmar ska ha möjlighet att fatta ett välgrundat beslut
anser sektionsstyrelsen att det behövs mer underlag för vad det skulle innebära för sektionen att bli
klimatneutral.

Yrkande

Mot bakgrunden ovan yrkar sektionsstyrelsen

att skapa en arbetsgrupp best̊aende av motionären samt 5 personer som väljs av motionären.

att skicka motionen p̊a remiss till arbetsgruppen till sektionsmötet LP2. Resultatet av remissen ska
inneh̊alla en utredning av ungefärliga kostnader och åtaganden av sektionen för att bli klimatneutral
samt en ny motion med en tydlig definition av klimatneutralitet.



Motion om MAO ska det vara!
Tor Aronsson, Elias Hormazabal Pernler,

Jessica Vikersjö, Anna-Clara Eloff

Motion om
MAO ska det vara!

Tor Aronsson, Elias Hormazabal Pernler,
Jessica Vikersjö, Anna-Clara Eloff

Bakgrund

P̊a sittninger r̊ader det förvirring om vilka munljud som ska användas när maten presenteras. Är det
MAO eller MOA eller vad är det?? Detta är s̊aklart inte bra d̊a F och TM ska vara helt synkroniserande.
Hur löses detta d̊a? Jo, MAO ska det vara! Men varför ska det vara MAO och inte MOA d̊a? Svaret är
lätt, för hur m̊anga kända Moa känner du?

Yrkande

att Standardisera MAO p̊a sittningar när maten presenteras! Allts̊a ska mmm ljudas till förrätt och
fördrink, aaa till huvudrätt och huvuddryck och ooo till efterrätt och efterrättsdryck.
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Sektionsstyrelsen
Motionssvar - MAO ska det vara!

2024-09-26

Fysikteknologsektionen

Motionssvar - MAO ska det vara!

Bakgrund

Sektionsstyrelsen anser att tvinga folk att yttra ljud i en viss ordning eller överlag inte är n̊agot som bör
göras.

Yrkande

Mot bakgrunden ovan yrkar sektionsstyrelsen

att avsl̊a motionen i sin helhet.
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